
DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE 
Skole:  Blicherskolen  

Mødested:  Personalerummet Mødedato: 

 11-01-2023 kl. 16.30-18.30  

Mødedeltagere:   

Forældrerepræsentanter  

Niels Christian Risgaard Jacobsen  

Mette Vammen Fleron (afbud)  

Ditte Kirstine Dalgaard Schneider (afbud)  

Maiken Lindstrøm (afbud)  

Søren Frost Staal (Afbud)  

Mette Damm Kaspersen Kirk  

Thomas August Kühl-Rasmussen  

Medarbejderrepræsentanter  

Morten Edelgaard Sønderholm  

Lars Scheel Andersen  

Elevrådsrepræsentant  

Andreas Yde Laursen (afbud)  

Ledelsesrepræsentanter  

Grethe Mortensen  

Pia Moltzen  

Majken Høgh (afbud)  

  

  

1. Opfølgning på sidste møde  

Ingen nye punkter siden sidste møde  

2. Høring vedr. talentklasser (bilag) 

Drøftelse af høringssvar.  

Vi oplever forslaget som problematisk. Mange elever berøres af noget, som 

få elever vil få noget ud af. Et høringssvar udfærdiges og godkendes.  (Svar 

vedhæftet)  

3. Skolens løfteevne  

GM : Skolen ligger på niveau ift. forventet karaktergennemsnit. Vi ligger på 

den 3-årige periode over niveau ift. løfteevne. Det er vigtigt at have øje for, 

at der har været Corona og tallene derfor er usikre grundet aflysninger, 

karakterreguleringer m.fl.  

4. Drøftelse af princip for 

forældrebetaling (bilag)  

Den decentrale beslutningskompetence bevares, så vi på skolen har 

mulighed for at tilpasse beløbet til det behov, der er.  

5. Orientering fra: - Skolen:  



Vi har fået ny Børn- og skoledirektør. Han virker sympatisk og vi har 

positive forventninger til hans virke.  

Danmarksindsamlingen bliver i år sendt fra Randers. Alle folkeskoler i  

Randers er involveret i et initiativ, hvor alle elever på samtlige skoler går 

6 km. Novo Nordisk vil give 20 kr. pr. km, som eleverne går. Hvis alle 

elever går 6 kilometer vil det bliver 1 million Novo Nordisk kan donere på 

vegne af folkeskolerne i Randers. Enkelte klasser har desuden valgt at 

byde ind med yderligere tiltag for at støtte op om indsamlingen. Vi har 

ansat 2 lærere i midlertidige stillinger. Begge lærere fungerer godt og er 

med til at løfte de opgaver der er pt. er grundet sygemeldinger, for at 

støtte op om udfordrede elever m.fl.                                               

Stillingsopslaget til dansklærer i vores yngste specialklasse har 

ansøgningsfrist d. 15/1. Snarest herefter er der samtaler. Mette vil gerne 

deltage i samtalerne på vegne af skolebestyrelsen.  

Der skiftes vinduer i afdeling 3 fra uge 6. I takt med at vinduerne skiftes, 

så sættes der nye opslagstavler op i klasserne og rullegardinerne 

genopsættes + udskiftes, hvor nødvendigt.  

- SFO:  

Majken er i gang med at planlægge førskolen. Hun har arbejdet med de 

nye minimumsnormeringer. Der er et godt samarbejde med de 

omkringliggende børnehaver. Der bliver 2 klasser af en god størrelse. 

Herudover glæder Majken sig til at vise de nymalede og nymøblerede 

SFO-lokaler på næste møde.  

- Elevrådet:  

Elevrådet har pt. fokus på skolefesten for afdeling 3 d. 26/1. Der drøftes 

og planlægges ift. mad, tema, udsmykning, underholdning etc. Det er det  

første år, afdelingen holder festen i januar.  

Der er indkøbt spil, som kan udlånes af eleverne. Der bliver særlig fokus 

på udlån efter de nye møbler til fællesrummet forventes indviet i uge 8.  

- Skolerådet:  

På sidste møde var der fokus på:  

Den stigende mistrivsel blandt børn- og unge.   

Kommunikation i folkeskolen bl.a. kommunikationsstrategi. Der er 

mulighed for hjælp fra forvaltningen.  

Budget: Der er afsat penge til trivsel, 2-lærerordninger, fælles indsats for 

demografi  

6. Punkter til næste møde  

Trivsel  

Rundvisning i SFO'en  

Genbesøg i afd. 3 (før og efter)  

Bygningstilstand  

7. Eventuelt  

Elevernes sommerferie er på 7 uger - 23. juni sidste skoledag før ferien. Den 

nye feriekalender er ikke endeligt vedtaget af Byrådet.  



8. Rundtur på skole  


